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Zápis z jednání 

Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina č. 3/2010 

konaného dne 21. 06. 2010 

 

Přítomni: 

1. Kopecký Zdeněk  6. Straka Luboš 

2. Tůma Zdeněk 7. Stoček Petr (předseda)  

3. Nejedlá Dagmar  8. Ondrušek Roman 

4. Šmrha Jiří (místopředseda) 9. Bárta Ladislav 

5. Dvořák Vít 10. Panovec Petr (tajemník) 

Nepřítomni/omluveni: 

1. Paclík Martin 2. Coufal Karel 

Hosté: 

1. Kružíková Marie (členka Rady kraje 
Vysočina) 

2. Burda Jan (RDMKV) 

 

Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu; 

2. Kontrola zápisu a usnesení; 

3. Připomínky k materiálu „Koncepční výhled oddělení mládeže a sportu v oblasti 

volnočasových aktivit a sportu na roky 2010 - 2013“; 

4. Projednání návrhu rozdělení finančních prostředků na KCTM na rok 2011; 

5. Výjezdní zasedání do vybrané NNO s nesportovní náplní - volba a upřesnění místa a 

termínu tohoto zasedání; 

6. Diskuse, různé; 

7. Ukončení jednání. 

 
 
1. Zahájení jednání a schválení programu 

Jiří Šmrha, místopředseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina (dále jen „Ksvč“), 
zahájil jednání a přivítal všechny přítomné. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že Ksvč je 
usnášeníschopná. Přednesl návrh programu, který byl 6 hlasy schválen. 
 

2. Kontrola zápisu a usnesení 

Proběhla kontrola zápisu a přijatých usnesení ze zasedání Ksvč č. 2/2010 - jednotlivé body a 
usnesení byly bez připomínek. 
 
Během jednání se dostavil člen komise Roman Ondrušek. 
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3. Připomínky k materiálu „Koncep ční výhled odd ělení mládeže a sportu v oblasti 

volno časových aktivit a sportu na roky 2010 - 2013“ 

Petr Panovec sdělili, že materiál je v současné době stále ve fázi návrhu. Jan Burda vznesl 
dotaz, co se bude dít s materiálem po schválení. Petr Panovec odpověděl, že to bude pracovní 
materiál OŠMS.  
Členové komise se jednotně shodli na tom, že tento materiál bude předložen radě kraje ke 
schválení. Než se tak stane, mohou členové komise materiál připomínkovat. Připomínky lze 
směřovat na e-mail tajemníka Ksvč: panovec.p@kr-vysocina.cz a to do 31.7.2010. Tajemník tyto 
připomínky zakomponuje do materiálu, který bude předmětem jednání na některém z dalších 
zasedání komise. 
 
Během jednání se dostavil předseda komise Petr Stoček. 
 
 
Usnesení 06/03/2010/Ksv č 
Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vyso čina 
bere na v ědomí  
návrh materiálu „Koncepční výhled oddělení mládeže a sportu v oblasti volnočasových aktivit a 
sportu na roky 2010 – 2013“ a 
doporu čuje 
doplnit tento materiál o zaslané připomínky, které budou doručeny do 31.7.2010 s tím, že 
komise navrhuje tento koncepční výhled schválit radou kraje na roky 2011-2014. 
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 

4. Projednání návrhu rozd ělení finan čních prost ředků na KCTM na rok 2011 

Petr Panovec sdělil, že budou přepracována pravidla na KCTM. Bylo rozhodnuto, že bude 
poskytnuta pevná fixní částka, která bude rozdělena podle určitých kritérií. Bude se vycházet 
především z masovosti, zastoupení jednotlivých sportů v kraji a okresech, z počtu 
mládežnických členských základen a úspěšnosti jednotlivých družstev. Celkem je přislíbena 
částka ve výši 4 mil. Kč. Rezerva ve výši 190 tis. Kč je z důvodu, že do 30.6.2010 se může 
přihlásit kdokoliv se vznikem nového KCTM. U nově vznikajících center se pravidla moc nemění, 
úprav bude minimum. Dojde ke zjednodušení administrace stávajícím centrům. Jiří Šmrha 
vznesl dotaz, zda stále platí termín 30.6.2010, neboť lyžaři budu mít s dodržením termínu 
problém. Petr Panovec odpověděl, že o lyžařích se ví, a že pro ně platí stejná pravidla jako pro 
nově vznikající centra. Jelikož v loňském roce nepodali žádost, tak je na ně nahlíženo jako na 
nově vznikající centrum. Ladislav Bárta vznesl dotaz, jakým klíčem byly uvedené částky 
rozdělovány. Petr Panovec odpověděl, že se vycházelo podle masovosti, zastoupení 
jednotlivých sportů v kraji a okresech a z úspěšnosti v jednotlivých kategoriích. Dále vznesl 
dotaz, zda byly centra vyzvána k aktualizaci svých dat. Petr Panovec, odpověděl, že každé 
KCTM má své webové stránky, které aktualizují. Z těchto údajů se poté vychází. 
Jan Burda vyslovil názor, že by se částky neměly schvalovat, dokud nejsou k dispozici plány 
práce jednotlivých KCTM. Petr Panovec sdělil, že KCTM mají plány každý rok skoro stejné. 
Výrazné změny se neobjevují. 
 
Z jednání odešel člen komise Zdeněk Kopecký. 
 
Petr Stoček sdělil názor, že jednotlivá KCTM charakter své činnosti měnit nebudou. 
 
Během jednání se dostavila členka komise Dagmar Nejedlá.  
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Petr Panovec dodal, že pravidla pro vznik KCTM se budou měnit minimálně. Bude pouze 
doplněno, že po členech KCTM budeme požadovat plán práce na daný rok, rozpočet 
a technické údaje, které jsou zapotřební do smluv. Petr Stoček vznesl dotaz, do kdy musí KCTM 
potřebné údaje doložit. Petr Panovec odpověděl, že termín byl předběžně stanoven do konce 
měsíce srpna.  
Členové komise se jednotně shodli na tom, že se tímto materiál bude komise zabývat na svém 
dalším zasedání. 
 
 
Ksvč bere na v ědomí p ředložený návrh rozd ělení finan čních prost ředků na KCTM na rok 
2011 a k tomuto materiálu se komise znova vrátí po obdržení podklad ů od jednotlivých 
tréninkových center.  
 

5. Výjezdní zasedání do vybrané NNO s nesportovní n áplní - volba a up řesnění 
místa a termínu tohoto zasedání 

Petr Stoček vznesl dotaz na přítomné členy komise, v jaké NNO s nesportovní náplní uskutečnit 
výjezdní zasedání. Jan Burda vyslovil názor, že by byla možnost podívat se do Občanského 
sdružení v Třebíči a rovnou navštívit pěvecký sbor, informační centrum pro mládež a mateřské 
centrum.  
Termín p říštího zasedání byl stanoven na 20.9.2010 od 13:30 v Občanském sdružení 
KADET, Fr. Hrubína 753, T řebíč. 
Bližší údaje budou zaslány společně s pozvánkou. Petr Stoček informoval členy komise o 
zaslaném dopisu od sdružení KOUS: 
 

6. Diskuse, r ůzné 

Dagmar Nejedlá vznesla návrh na uskutečnění společného zasedání  Komise pro sport a volný 
čas Pardubického kraje a Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina. Každý z členů 
komise vyslovil svůj názor. 
Členové komise vyslovili žádost, aby Dagmar Nejedlá zjistila náplň činnosti Komise pro sport 
a volný čas Pardubického kraje a poté zjištěné informace tlumočila členům Komise pro sport 
a volný čas Rady kraje Vysočina. 
Jiří Šmrha informoval, že ve dnech 4. 5. - 5. 5. 2010 proběhla Celostátní konference sport a stát. 
Většina politických stran měla ve svém programu podporu tělovýchovy a sportu. Uvidíme, 
zda své plány dodrží i po volbách. 
 

7. Diskuse, r ůzné 

Termín příštího zasedání byl stanoven na pond ělí 20. září 2010 od 13:30 hod. v Ob čanském 
sdružení KADET, Fr. Hrubína 753, T řebíč. 
 

8. Ukončení jednání 

Petr Stoček poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil jednání.  
 
 
 
Petr Sto ček v. r. 
předseda Komise pro sport a volný čas Rady kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 23. června 2010. 


